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Interpelacja

W sprawie wprowadzenia zdalnej pracy Rady Miasta Skierniewice w tym zdalnych komisji i sesji. 

Uzasadnienie

 Wnoszę o zmianę prowadzenia komisji oraz Sesji Rady Miasta z korespondencyjnej na zdalną. Od

marca 2020 z powodu trwającej pandemii i ograniczeń w funkcjonowaniu instytucji państwa Radni

Rady Miasta Skierniewice nie mieli okazji spotkać  się   oraz przedyskutować  ważnych uchwał i

spraw   naszego  miasta.  Sesje  oraz  komisje  odbywające  się  korespondencyjnie  nie  sprzyjają

wymianie   poglądów  i  dyskusji.  Radni   mają  możliwość  uzyskania  informacji  szczegółach

planowanych zmian jedynie poprzez wysłanie zapytania drogą elektroniczną przed planowaną Sesją

Rady Miasta co niejednokrotnie nie daje możliwości w pełni poznać wszystkich ważnych aspektów

związanych z uchwałami.

Z poważaniem

Justyna Kulig


